

Azure Endosseous Dental Implant Accessories / Azure 牙齒骨內植入物附件(未滅菌)

繁體中文

“牙王” 牙齒骨內植入物附件(未滅菌) Azure Endosseous Dental Implant Accessories (Non-sterile)

※使用前請務必詳閱使用說明書並遵照指示使用

衛署醫器製壹字第004106號

產品說明：

“牙王” 牙齒骨內植入物附件由植牙手術工具套組及牙齒印模零件套組所組成。適用牙王天璽或牙王優理克植體系統產品進行植體手術過程中，用於植入人工牙根及印模製作齒冠之用。產品採用鈦合金(Ti64Al4V)、不銹鋼(Trimrite、SUS316L)、POM、PA11、PSU等材料製成。

適應症：

本附件為牙科植體手術中所使用的附屬零件，主要作用為植體手術過程中的輔助工具。牙醫師及牙技師使用本附件自病患口中進行植牙手術，並於過程中製作口腔模型確認植體之正確位置，以便取模後於牙技所製作正確之齒冠。使用者應為具備熟悉本公司植體產品手術流程之牙醫師及牙技師。

注意事項：

本附件中之鈦合金材料零件，使用前應先以高壓蒸氣滅菌鍋，執行滅菌程序後再使用。滅菌條件如下：

重力滅菌鍋

最低滅菌溫度(攝氏)	所需最低曝露時間(分鐘)	所需最低乾燥時間(分鐘)
121	30	45
132	15	45
135	10	30

真空滅菌鍋

最低滅菌溫度(攝氏)	所需最低曝露時間(分鐘)	所需最低乾燥時間(分鐘)
132	4	30
135	3	16

本產品應儲存於室內通風蔭涼處，並避免日光直接照射。

使用前若發現產品損壞或缺件，請勿使用並盡快聯絡本公司進行更換維修。詳細產品使用方式，請詳閱本公司手術說明書，或洽本公司技術人員

產品規格：

詳見請參照型錄。

Azure™

藥商名稱：總鈦科技股份有限公司 總公司
製造廠名稱：總鈦科技股份有限公司 總公司
製造廠地址：40852台中市南屯區精科路9號
TEL：+886-4-2359-5336
FAX：+886-4-3601-9772
www.intai.com.tw
www.ifubionet3.com VIET03-01

English

Azure Endosseous Dental Implant Accessories (Non-sterile)

※Please carefully read instructions for use before use and follow the directions during use.

Product description

Azure endosseous dental implant accessories consist of implant surgical tool kit and tooth impression part kit. They are suitable for Azure C or E implant systems for implant surgery and used for implantation of artificial dental roots as well as impression taking for manufacture of crowns. The product is made from titanium alloy (Ti64Al4V), stainless steel (Trimrite, SUS316L), POM, PA11, PSU and other materials.

Indications

The product is accessories used in dental implant surgery and mainly used as auxiliary tools during dental implant surgery. Dentists and dental technicians use the accessories in the mouth of the patient for dental implant surgery, and make dental models in this process to determine the correct position of the implant so as to manufacture correct crowns in dental laboratory after impression taking. Users should be the dentists and dental technicians familiar with the implant product surgical procedures of our company.

Precautions

1.The titanium alloy parts in the accessories shall be subjected to

sterilization process in a high temperature steam sterilizer before use. The sterilization conditions are as follows:

Gravity displacement sterilizer

Min. sterilization temperature (°C)	Min. exposure time required (min)	Min. drying time required (min)
121	30	45
132	15	45
135	10	30

Vacuum sterilizer

Min. sterilization temperature (°C)	Min. exposure time required (min)	Min. drying time required (min)
132	4	30
135	3	16

- The product should be stored in ventilated and cool places in rooms, and kept away from direct sunlight.
- In case of product damage and part missing before use, do not use, and contact our company as soon as possible for replacement and maintenance.
- For details on usage of accessory products, please consult the surgical instructions or contact technical sales.

Product specifications

As listed in product specification table.

Azure™



Manufacturer:
INTAI TECHNOLOGY CORP.
Manufacturing Address:
9, Jingke Rd., Nantun
District, Taichung City, Taiwan,
40852, R.O.C
TEL: 886-4-3601-5336
FAX: 886-4-3601-9772
www.intai.com.tw

VIET03-01